
Styrelsemöte 2021-01-14

1. Öppning av mötet:
Öppnas av Joakim Sjöö
Val av justerare

a.
b.

i. Adam Annertorn
2. Joakim tog upp frågan hur vi gör med årsmötet

Rev riks har gått ut med mera info, begränsningar finnes, man får inte mötas mer än
8 personer, lösningar på detta är fullmakter.

a.

b. Man får inte ha mötet via webben utan det måste vara ett fysiskt möte.
C. Imöjligaste mån skall man vänta ut och hålla mötet då det lugnat sig, dvs ett vanligt

fysiskt möte senare under året.
d. Vi har beslutat att inte ha årsmötet under mars mằnad då vi har pandemin att ta

hänsyn till. Inget nytt datum sätts på detta styrelsemöte. Frågan tas upp på nästa
styrelsemöte somplaneras att hållas2021 -04 - 14

3. Per har uppdaterat hemsidan DVF med ny information angående pandemin vi har och att vi
skjuter årsmötet framåt i tiden.
Punkter som kvarstår sedan förra mötet4.

a. Johan och Joakim har kvar en punkt att sätta ihop information angående inlämnande
av motion, detta presenteras vid nästa årsmöte.

Thomas kontaktar våra revisorer och initierar denna punkt

Vi hari stor sett fått in alt, dock saknas nagra 50kr och 100kr, i och med att vi gatt in

5. Thomas tog upp frågan angående årsredovisning till årsmötet
a.

6. Vi gick igenom inbetalningar
a.

i nytt år så skickar vi inte ut någon mera påminnelse.
7. Nya fastigheter i DVF

Fastigheten för macken ej med i föreningen, skall denna vara med?a.
b.

8. Nya punkter
Detta kollas upp av Thomas Klingvall och har ett förslag till styrelsemöte

a. Nästa styrelsemöte
i. 2021-04-14 klockan 18:00 i klubbstugan alternativt Teams

9. Deltagare på detta möte
a. Joakim Sjöö
b. Adam Annertorn
C. Per Josefsson
d. Niklas Elf
e. Thomas Klingvall
f. Claes-Göran Lund
g. Johan Larsson

Justerare
Adam Annertorn
Datum 2021-01-14


